
Aan: Burgemeester en wethouders van Amstelveen

Onderwerp: Mondelinge vragen over beveiliging Joodse instellingen in Amstelveen

Datum: 25 januari 2022

Geacht college,

De beveiliging van Joodse instellingen in Amsterdam gaat op de schop, zo meldt De Telegraaf 
vandaag. Dit wordt bevestigd door de gemeente Amsterdam en de Koninklijke Marechaussee. In 
Amstelveen woont eveneens een uitgebreide Joodse gemeenschap, met panden die worden 
beveiligd. AVA maakt zich zorgen dat het hier dezelfde kant opgaat als in Amsterdam

Om deze reden wil ik graag tijdens de rondvraag in de Commissie Algemeen Bestuur en Middelen  
op1 februari a.s. de volgende vragen aan uw college stellen:

• Gaat in Amstelveen, in navolging op Amsterdam,  de beveiliging van Joodse instellingen hier ook 
op de schop?

• Zo ja, is de veiligheid voor bezoekers en omwonenden dan wel voldoende gewaarborgd?
• Is met de betrokken Joodse instellingen overleg over deze kwestie geweest?
• Indien dit een bezuinigingsmaatregel betreft door de Koninklijke Marechaussee, is het college 

bereid, om uit veiligheidsoverwegingen, dit financieel  te compenseren?

Met vriendelijke groet,

Michel Becker, 

Fractievoorzitter Actief voor Amstelveen


